
Farní rada dne 28.6.2011 
 

Noc kostel ů byla hodnocena pozitivně, podařilo se dohodnout aktivní zapojení čtyř evangelických církví, 
svými objekty se připojilo i město a Škoda. Bylo zaznamenáno přes 3 300 jednotlivých vstupů, rozdáno 
přes 700 poutnických pasů. Vysoce kladné hodnocení přišlo nejen z biskupství – rovněž městská média i 
měsíčník Škoda Mobil publikovaly velice pěkné ohlasy. 
 
Výroční zpráva – některé stránky, zpracované P. Kamilem, byly publikovány již na infopanelu při Noci 
kostelů. P. Pavel promítnul na farní radě některé další stránky, zároveň sděloval rozhodnutí, která učinil. Ve 
Vinci letos probíhá rekonstrukce portálu a stěn, vzhledem k tomu, že jde národní kulturní památku, 
nezatěžuje finančně již tato akce farní rozpočet. V Horkách obec projevila zájem o převzetí kostela.          
P. Pavel sdělil, že souhrnný finan ční výsledek za 2010 byl pozitivní . Podvojné farní účetnictví 
zpracovává od 1/2011 paní Kudibálová. Farní občasník vyšel v r. 2010 dvakrát. Procesně-technické 
problémy s vydáváním byly odstraněny - farní ob časník vyjde v zá ří, uzávěrka příspěvků je určena 
na 11.9. Ve farnosti nebyla dosud ustanovena ekonomická rada farnosti, funkční období farní rady končí ve 
3/2012. Výroční zpráva bude, po dokončení a odstranění chyb, zaslána farní radě a publikována na webu. 
 
Úprava fary – P. Pavel informoval o dosavadních krocích, které učinil. Po dohodě s městem se akce stala 
součástí IPRM, začleněno do ROP (regionální operační program). Pan Mazanec musí dodělat projekt. 
Finanční krytí – 5 222 000 Kč z EU, 433 000 Kč přislíbeno z Renovabis, 318 000 Kč spoluúčast farnosti. 
Zatím není uzavřeno schvalovací řízení ohledně úprav sklepa.  Na půdě bude katechetická místnost, 
bezbariérový přístup zajistí schodolez. Ve sklepě bude rovněž katechetická místnost. V rámci projektu 
budou vyměněna některá stávající okna, provedeno odvodnění a bude vybudováno zádveří. Únikovými 
předpisy stanovená kapacita osob, které mohou být současně v podkroví či ve sklepě, nebyla farní radě 
sdělena. P. Pavel očekává úřední povolení k zahájení stavby v nejbližší době. Na základě soupisu výkonů, 
který vypracuje p. Mazanec, vypíše výběrové řízení. Realizaci předpokládá od října do března – původně 
počítal s provedením hlavních stavebních prací na půdě během července a srpna. Po zahájení stavby chce 
P. Pavel projekt představit farní radě a farní veřejnosti. P. Pavel upřednostňuje směrování farních financí 
do projektu úpravy fary. Z tohoto důvodů odsouvá dokončení opravy mariánského oltáře v NPM.  
 
Vinec – pokračuje rekonstrukce portálu a stěn. 

Soud – termín v září, možná dojde ještě dříve k dohodě o mimosoudním vyrovnání. Od 2/2011 byl právním 

zastupování farnosti pověřen p. Brabec z Jablonce n. Nisou. Spor byl nyní vrácen dolů na krajský soud.  

Karmel – došlo ke změně vlastníka na Škoda Auto. Civilní svatební obřad v kostele sv. Bonaventury je 

možný. 

Parkování – město předalo farnosti dvě bezplatné parkovací karty 

Katechetické p řednášky – P. Pavel chce na faře zahájit od 9/2011 výhradně katolicky zaměřený cyklus 

Liturgický plán – záměr sobotní ranní mše, zatím 1x měsíčně. Další biřmování nebude za 4, ale za 3 roky. 

 

Dohodnutý kalendá ř farních akcí : 
 

23.7. Anenská pouť na Boží vodu 
30.7.- 6.8. Farní tábor Borek 

3.9. Open air mše Žehrov 


